
Geçtiğimiz günlerde istifa eden İYİ Parti Kurucu İlçe Başkanı 
Kürşad Cebeci, CHP’ye katılarak 5. sıradan meclis üyesi adayı oldu

n Yaklaşan yerel seçimler öncesinde İzmirli dep-
remzedelerin yerel yöneticilerden taleplerini açıkla-
yan İ DEDA Başkanı Bilal oban, İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı ve Bayraklı Belediye Başkanlığı 
görevlerine seçilecek isimlerin Halk Konut Proje-
si’ni devam ettirmesini ve yerel yönetimlerin konut 
projeleri üretmelerini beklediklerini söyledi. oban, 
“Yerel yönetimler vatandaşla birebir irtibatta olacak 
birimler kursunlar” dedi. Gizem Taban Şeber de 

‘Yeni başkandan
konut istiyoruz’

n İYİ Parti Seferihisar İlçe 
Başkanı Kürşad Cebeci ve ilçe 
yönetim kurulu geçtiğimiz 
günlerde partiden istifa etmiş-
lerdi. Kürşad Cebeci, yaptıkları 
istişare sonucu mevcut başkan 
ve CHP adayı İsmail Yetişkin’e 
destek vereceklerini duyurdu. 
Cebeci, CHP’ye katılarak 5. sı-
radan meclis üyesi adayı oldu. 

Gizem Taban Şeber 

Bornova Laik Eğitim 
Demokratik Yaşam Platformu, 
bugün saat 16.00’da Bornova 

Çarşı girişinde ‘ÇEDES’e 
Hayır’ açıklaması yapacak. 
Açıklamada; laik, bilimsel 

demokratik ve anadilde 
eğitim talep edilecek.

BUGÜN EYLEM
YAPILACAK 

Yalnız İliç mi?Kapitalizmin doğa 
ve insan katliamı

Ertuğrul BarkaVeli Şahin
sayfa 6’dasayfa 2’de

Yalnız İliç mi?Kapitalizmin doğa 
ve insan katliamı

İzmir’e  12 
ayrı  fay 

için uyarı
n Deprem bilimci 
Prof. Dr. Naci 
Görür, katıldığı 
programda İzmir’e 
dikkat çekti. Görür, 
İzmir’in 7 ve üzeri 
deprem üretme 
kapasitesi 
bulunan 
12 fay 
hattının 
bulun-
duğunu 
ifade etti. 
Görür, 
başkan olacak 
kişinin deprem-
de karşılaşılacak 
hasarın en aza 
indirgenmesi için 
çalışması gerektiği-
ni kaydetti. de

Alsancak Sevgi 
Yolu kitapçı esnafı, 
ekonomik krize 
rağmen kepenk 
kapatmaya direniyor. 
Esnaf Tarık Bayram, 
“Devletin politikasına 
çok kızıyorum, kitaba 
zam yapma hiç 
olmazsa” dedi

BARİ İTABA ZAM YA MA

n İzmir’de kitap denilince ilk akla gelen 
yerlerden biri olan Alsancak Sevgi Yolu’nu 
da ekonomik kriz vurdu. İğneden ipliğe ge-
len zamlarla birlikte düşen alım gücü kitap 
satışlarını da doğrudan etkiledi. İzmirliler 
artık Sevgi Yolu’nu bir geçiş güzerg hı ola-
rak kullanıyor. Sevgi Yolu esnafı, ekonomik 
krize ve düşen talebe karşı kepenk kapatma-
ya direniyor. Esnaf Tarık Bayram, “Devletin 
politikasına çok kızıyorum, kitaba zam 
yapma hiç olmazsa” dedi. te
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n Beydağ Belediye Başkanı 
CHP’li Feridun Yılmazlar bağım-
sız aday olmaktan son anda 
vazgeçti. Yılmazlar “Siyasetin 
uzun soluklu bir nefes olduğu-
nun bilinciyle küslük içerisinde 
değilim” dedi. “Bu parti 25 yıl 
önce kaybettiğim abimin emane-
ti bana” diyen Yılmazlar, “Bizi 
kimse yuvamızdan ayıramaz” 
ifadelerini kullandı. te

n CHP tarafından yeniden 
aday gösterilmeyen eşme 
Belediye Başkanı Ekrem 
Oran’ın bağımsız aday 
olabileceği uzun zamandır 
kulisleri meşgul ediyordu. 
Başkan Oran, dün aday 
çıkmayacağını kamuoyuna 
duyurdu. Oran, “Partimizin 
Başkan adayına ve Meclis 

yesi adayı arkadaşlarıma 
başarılar diliyorum. Tüm 

eşme’yi kucaklayan hizmet 
anlayışımızın yeni dönemde 
de sürdürülmesini yürekten 
diliyorum” dedi. te

Yuvamdan ayrılmıyorum

Bayındır’da sınıf öğretmeni Muhammet Çağrıtekinci, 
okullara manevi danışman adı altında din görevlisi 
atayan ÇEDES Projesi’ne karşı söylemi nedeniyle uyarı 
cezası aldı. Şikâyeti AKP Kadın Kolları Başkanı’nın 
yaptığını söyleyen Çağrıtekinci, “Daha önce de aynı 
kişi tarafından devlet düşmanı diye suçlandım” dedi

Goca Başkan’a
‘İYİ’ DESTEK

Sevgi Yolu
artık geçiş
güzergâhı!

‘AKP’Lİ BAŞKAN ŞİKÂYET ETTİ’

BAY ND R’DAKİ Fatih İlko-
kulu’nda sınıf öğretmeni olan 
Muhammet ağrıtekinci, bir 
veli toplantısında, “ EDES 
Projesi’nde görev alan kişi-
lerin pedagojik formasyonu 
yok” demesi üzerine uyarı cezası 
aldı. Ceza, itiraz sonrasında kaldırıl-
dı. ğretmen ağrıtekinci, şik yeti 
AKP Kadın Kolları Başkanı da olan 
bir velinin yaptığını iddia etti.

CİMER üzerinden şik yet 
yapıldığı için resmi olarak şi-
kayetçinin kimliğini bilmedi-
ğini ama EDES konusunda 
AKP Kadın Kolları Başkanı 
olan bir veliyle tartıştığını 

söyleyen ağrıtekinci, “Bana daha 
önce de Sen devlet düşmanısın, 
seni şik yet etmiyorsam iyi niye-
timdendir’ demişti. Bu verilen ceza 
çok zorlama oldu” dedi. te

EZA AL IRIL I Şİ YET TE İ İ

ÖĞRETMENE
ÇEDES 
CEZASI

n CHP İzmir İl Başkanı Asla-
noğlu, meclis üyesi listesi krizi 
yaşandığına dair iddialara yanıt 
verdi. Aslanoğlu, “Bir kriz yok. 
Memnuniyetsizlikler var. Atama 
olan dönemler böyle gerçekleşir. 
AKP’de de böyle. Herkesin mutlu, 
mesut olduğu bir dönem var mı ” 
dedi. Gizem Taban Şeber te

DÜŞEN
ALIM GÜCÜ

KİTAPÇILARA
SERT VURDU!

Feridun
Yılmazlar

Goca Başkan’a

yok” demesi üzerine uyarı cezası 
aldı. Ceza, itiraz sonrasında kaldırıl-
dı. ğretmen ağrıtekinci, şik yeti 
AKP Kadın Kolları Başkanı da olan 
bir velinin yaptığını iddia etti.

söyleyen ağrıtekinci, “Bana daha 
önce de Sen devlet düşmanısın, 
seni şik yet etmiyorsam iyi niye-
timdendir’ demişti. Bu verilen ceza 
çok zorlama oldu” dedi. 

yok” demesi üzerine uyarı cezası 
aldı. Ceza, itiraz sonrasında kaldırıl-
dı. ğretmen ağrıtekinci, şik yeti 
AKP Kadın Kolları Başkanı da olan 
bir velinin yaptığını iddia etti.

n ğitim Sen İzmir  olu Şube aşkanı a  z 
eylan, öğretmene verilen cezayı İz Gazete ye 

değerlendirdi  Öğretmenlerin açıklamalarının 
İM e şik yet edilmesi çok yanlış. Ayrı-

ca öğretmenler, okullardaki tarikatlaşma ve 
dinselleştirme faaliyetlerine karşı milli eğitimin 
dayanağı olan laik ve demokratik eğitimi devam 
ettirmek istiyor. u yapıların sisteme ve öğrenci-
lere vereceği yarar yok, aksine zararı var.

BATUHAN KAYA

Herkesin
mutlu

olduğu
dönem yok

n DEM Parti, İzmir’de Kiraz 
ve Beydağ hariç 28 ilçede 
aday çıkardı  İzmir Büyükşe-
hir Adayları Akın Birdal ve 
Türkan Arslan oldu. DEM 
Parti MYK üyesi Mahfuz 
Güleryüz, CHP’yle ittifakın 
sonuçsuz kalmasını, “Ana 
muhalefet partisinin dar ve 
kişi eksenli görüşü nedeniyle 
ittifak olmayacak” diye açık-
ladı. atuhan aya te

İTTİFAK  YOK!
DEM’den ‘Dar
görüş’ tepkisi

Akın
Birdal

Türkan
Aslan

deprem üretme 

başkan olacak 

Naci
Görür

Şenol
Aslanoğlu

Ekrem Oran
Çeşme’de

‘bağımsız’
çıkmayacakEkrem

Oran

Nafiz
Ceylan

Muhammet
Çağrıtekinci

İsmail
Yetişkin

Kürşad
Cebeci

BU YAPILARIN
YARARI YOK
ZARARI VAR
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Erzincan İliç’te işçi ve doğa 
katliamı yaşandı.

Doğanın yağmalanması 
ve insanın sömürülmesi üzerine 
kurulan kapitalizm ve sermaye 
partilerinin izlediği politikalara 
karşı mücadelenin ertelenemez 
olduğu bir kez daha anlaşıldı.

Doğa, kapitalistlerin eliyle 
yağmalanmaya devam ediyor. 
Elbette dünya kapitalist sistemi 
içerisinde gelişmiş merkez ile 
az gelişmiş çevre ülkelerinde 
ekolojik talan ve bozulma eşitsiz 
biçimde ilerliyor. 

Şık kıyafetlerle ödül geceleri-
ni aratmayan iklim zirvelerinde 
ifade edilen felaket senaryola-
rına, uzun zamandır dünyanın 
önemli bir kısmı maruz kalıyor.

Talanın baş sorumlusu kapi-
talistler, yıkıma karşı önerileri  
“nüfus artışına”, “insanların su 
kullanıma” vs indirgiyor. Mevcut 
kapitalist piyasa mekanizmala-
rına dokunmadan iklim deği-
şikliğini durdurabileceklerini, 
büyük mühendislik projeleri 
eşliğinde bu sorunun çözülebi-
leceğini vaaz ediyorlar. 

İklim değişikliği ile mücade-
le vizyonu yayınlayan AKP ve 
türevleri, sorunu “millet bahçe-
leri” ile çözeceğine dair bir algı 
oluşturmak istiyor. 2022 yılında, 
“AK Parti evre, Şehir ve Kültür 
Başkanlığı” tarafından yayınla-
nan belge* Erdoğan’ın, “İklim 
değişikliği, insan hayatı, iktisadi 

büyüme ve sürdürülebilir kalkın-
ma için ciddi bir tehdit kaynağı-
dır” tespitiyle başlıyor.

Doğa eksenli değil, iktisadi bü-
yüme kaygısıyla başlayan broşür, 
Şükrü Erbaş’ın “Yağmuru, rüzgârı 
ve güneşi, bir gün olsun ekinleri 
akıllarına gelmeden düşünemez-
ler” sözlerini anımsatıyor. Mülk 
düşkünlükleri ile gök yüzüne ba-
kıyor, rant ve k r hırsıyla toprağı 
avuçluyorlar. 

Bu durum ne yazık ki, AKP ile 
sınırlı değil. Sermaye partileri-
nin tamamı göstermelik olarak, 
insanlara nasıl çöp atılması 
gerektiğinin propagandasını 
yaparken, fabrikaların tonlarca 
atığına örtü çekiyor.

Tasarruf için muslukların nasıl 
kullanılması gerektiğine işaret 
ediyor ama su kaynaklarının yüz-
de doksanının kapitalistler eliyle 
gasp edildiğini açıkça gizliyorlar. 

Covid 19 virüsü ile “doğa-
nın gücünü” gördüğünü iddia 
eden ideologlar, pandemiye 
uygun ev-beton pazarı ile çözüm 
üretiyorlar  Kapitalist piyasa me-
kanizmalarına yeni alan açma-
dıkça tüm önerilere kulaklarını 
tıkıyorlar. 

Bir felaket sonrası enkazı arka-
larında bırakıp, helikopterleriyle 
havalanarak “korunaklı” Avru-
pa ülkelerine dönüyorlar. Yerli 
ve yabancı sermaye sahipleri, 
ücretli kölesi olan işçiler enkaz 
altında can vermişken hırsla 
yeni pazar aramaya girişiyorlar. 

İnsana, doğaya yaşama dair 
ne varsa düşmanca saldırıyorlar. 
Kapitalizme karşı, insan ve doğa 
eksenli mücadele perspektifi  
gelişmedikçe yeni bir enkaz bek-
lentisi tedirginliği ile insanları baş 
başa bırakıyorlar.

Veli
ŞahinŞahin

velisahinemek@gmail.com

Sakız’da deprem oluyor 
75 kilometre uzakta İzmir’de 

evler yıkılıyor, yarın İzmir 
fayı harekete geçse ne olacak, 

7’nin üzerinde deprem. Bu 
akıl değil, sen tehlikeyi 
bilmeden buralara imar 

veremezsin.

Prof. Dr. Naci Görür, Candaş Tolga 
şık’ın sunduğu programda İzmir 

depremi ile ilgili dikkat çeken açık-
lamalar yaptı. Görür, İzmir’de 7 ve 
üzeri deprem üretme kapasitesi olan 
12 fay hattının bulunduğunu açıkladı. 

B LAR YA AŞ AY
Görür şu ifadeleri kullandı  

“Bu faylar yavaş faylar. 
Yavaş faylar ne demek 
biliyor musunuz  
Bu faylar bo-
yunca hareket 
blokların 
hareketi yavaş 
yani o faylar 
diyelim ki 
doğrultu 
alımlı faysa 
bir kırmı-
zı çizgiyi 
düşünün onun 
sağındaki 
bölge solundaki 
bölgeye nazaran 
çok yavaş hareket 
ediyor. Yavaş demek 
hareket etmek demek. Orada 

yavaş stres birikiyor demektir. Şimdi 
bu faylar hareket ederken kendi 
düzlemleri boyunca sürtünme kuv-
veti olur. Yani iki dev blok düşün. 
Bir kırmızı çizginin sağında solun-
da blok hareket ederken sürtünme 
olur. Ve kayamıyor ve orada stres 
birikiyor. Bu hareket yılda 0.3 mm 

ise. Bu bin yılda 3 metre yapar. 
Yani bin yılda bile bu atım 

7 boyutunda deprem 
üretecek boyutta 

değil. Onun için 
bu fayların çok 

ayrıntılı araştı-
rılması lazım. 
Bunu da Bele-
diye Başkanı 
Tunç Soyer 
çok haklı ve 
doğru olarak 
Erdin Bozkurt 

liderliğinde 
buraların çalış-

malarını verdi. 
Şimdi bu fayları 

inceliyorlar. Sadece 
onlar değil Hasan Sözbi-

lir de çalışmalar yapıyor. Bu 

fayların her birinin deprem üretme 
potansiyelini bilirsek, İzmir’in gerçek 
tehlikesini ortaya koymuş olacağız. 
Ona bağlı olarak zemin çalışmasını 
da yapacağız. O zaman işte İzmir 
için gerçek anlamıyla tehlikenin 
boyutunu, zamanını konuşacağız. 
Şimdi bilmiyoruz. Yıkıcı fay hatları 
olduğunu biliyoruz ama onların dav-
ranış biçimlerini bilmiyoruz.”

BELE İYE BAŞ A I A 
 İŞ Ş Y R 

İzmir’in en kalabalık bölgelerinde 
bulunan fay hattının olduğunu dile 
getiren Görür, “Sakız’da deprem 
oluyor 75 kilometre uzakta İzmir’de 
evler yıkılıyor, yarın İzmir fayı hare-
kete geçse ne olacak, 7’nin üzerinde 
deprem. Bu akıl değil, sen tehlikeyi 
bilmeden buralara imar veremezsin” 
dedi. İzmir’de belediye başkanına 
çok iş düştüğünü belirten Görür, 
başkan olacak kişinin önce bu 
çalışmaları yapması gerektiğini ve 
böylece depremde karşılaşılacak ha-
sarın en aza indirgeneceğini belirtti. 
n Özlem Çimen Durmaz

Elinde bulunan makas ile taksi şoförü Serkan 
Aksakallı’yı sırtından yaralayan Mehmet D. tutuklandı

Taksiciyi yaralayan
zanlı tutuklandı

Deprem bilimci Prof. Dr. Naci Görür, katıldığı programda İzmir’e dikkat çekti. Görür, İzmir’in 
7 ve üzeri deprem üretme kapasitesi bulunan 12 fay hattının bulunduğunu ifade etti

KONAK’TA, kendisine el atan 
yolcuya “Aracımı kapattım” di-
yen taksi şoförünün sırtına makas 
saplayan zanlı, çıkarıldığı mahkeme-
ce tutuklandı. Olay, önceki akşam 
Konak ilçesi Barbaros Hayrettin 
Paşa Caddesi’nde meydana geldi. 
İddiaya göre, sabah saatlerinden bu 
yana direksiyon sallayan taksi şoförü 
Serkan Aksakallı 37 , kahvehane 
önünde dururken kendisine el atıp 
taksiye binmek isteyen yolcuya 
“Aracımı kapattım” cevabını verdi. 

ay ocağından çıktığında Mehmet D. 
32  ile karşılaşan Aksakallı, kendisine 

küfrettiğini duyduğu şahıs ile tar-
tıştı. ıkan arbedede şüpheli, elinde 
bulunan makası taksi şoförü Serkan 
Aksakallı’nın sırtına sapladı. Hastane-
de tedavisi gerçekleştirilen Aksakallı, 
taburcu olmasının ardından Boğaziçi 

Şehit İsmail Yörümez Polis Merkezi 
Amirliği’ne giderek Mehmet D.’den 
şikayetçi oldu. anlı, dün emniyet-
teki ifadesinin ardından çıkarıldığı 
mahkemece tutuklandı. Aksakallı, 
“Devletimizden bu konuda bir önlem 
istiyoruz” diye seslenmişti. n İHA

Depremzedeler yeni 
başkandan konut istiyor

İ MİR’DE 30 Ekim 2020 gerçek-
leşen depremde evleri hasar alan 
depremzedeler yeni konutlarına 
kavuşmak için mücadeleyi sürdürü-
yor. İzmir Büyükşehir Belediyesi ve 
Bayraklı Belediyesi ile İzmir Deprem-
zedeleri Dayanışma Derneği İ DE-
DA  işbirliğiyle, depremde evleri 
hasar gören yurttaşlara yeni evlerini 
inşa etmeleri için destek niteliği ta-
şıyan ve kooperatif modeliyle oluş-
turulan Halk Konut Projesi devam 
etse depremzedelerin konut ihtiyacı 
sürüyor. Yaklaşan yerel seçimler ön-
cesinde İzmirli depremzedelerin yerel 
yöneticilerden taleplerini açıklayan 
İ DEDA Başkanı Bilal oban, İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkanlığı ve 
Bayraklı Belediye Başkanlığı görev-
lerine seçilecek isimlerin Halk Konut 
Projesi’ni devam ettirmesini ve yerel 
yönetimlerin konut projeleri üretmele-
rini beklediklerini söyledi. 

BE LE TİLERİ İ A I LA I
İzmir depremzedelerinin, yerel 

seçimlerde göreve gelecek belediye 
başkanlarından beklentilerini aktaran 
İ DEDA Başkanı Bilal oban, “Konut 
yapılacaksa bunu illa ki merkezi hü-

kümetin yapmasına gerek yok, bunu 
Büyükşehir Belediyesi de yapabilir. 
Nasıl ki kendi arazilerinin olduğu 

zundere’de, rnekköy’de yapılıyor, 
bu büyütülebilir. Bunun için yurtdı-
şından kaynaklar bulunabilir.  Halk 
Konut modelinin yaygınlaştırılmasını 
istiyoruz. İzmir halkı çok katılımcı, 
kooperati  eşme normalde zor olma-
sına rağmen İzmir’de başarılı oluyor. 
Merkezi Hükümet ya da belediye 
yapmasa da bize destek olsunlar biz 
Halk Konut modeliyle konutlarımızı 

yaparız.  Büyükşehir Belediyesi’nin çı-
kardığı emsal artışının yeni dönemde 
de arkasında durulsun. Emsal bizim 
olmazsa olmazımız. Yerel yönetimler 
vatandaşla birebir irtibatta olacak bi-
rimler kursunlar, mevcut birimlerden 
yeterli verim alamıyoruz. Bu süreçleri 
İzmir depremzedeleri ile koordineli 
yürütsünler. Kentsel dönüşüm sorunu 
vatandaşla birlikte çözülsün. Bizim 
31 Mart 2024’te göreve seçilecek olan 
başkanlardan beklentilerimiz bunlar” 
diye konuştu. n Gizem Taban Şeber

İZDEDA Başkanı Bilal Çoban, İzmirli depremzedelerin İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığı ve 
Bayraklı Belediye Başkanlığı görevlerine seçilecek isimlerden beklentilerini aktardı

*akparti.org.tr/media/lqongisj/cskb_iklim_030622_tr-onay.pdf

Deprem bilimci Prof. Dr. Naci Görür, katıldığı programda İzmir’e dikkat çekti. Görür, İzmir’in 

İzmir’e 12 ayrı 
fay hattı 
için uyarı

İzmir’e 12 ayrı İzmir’e 12 ayrı İzmir’e 12 ayrı İzmir’e 12 ayrı İzmir’e 12 ayrı 
fay hattı fay hattı Naci

Görür

İliç’te arama kurtarma 
çalışmaları durduruldu

ER İNCAN İliç’te altın maden 
sahasında meydana gelen toprak 

kaymasının üzerinden 7 gün geçerken, 
9 İşçi hala göçük altında. Firmanın 

Türkiye Müdürü C.D, dün gözaltına 
alınmış yurt dışı yasağı kararıyla 

serbest bırakılmıştı. Facianın yaşandığı 
günden bu yana İliç’te işçilerle temasta 

olan Bağımsız Maden İş, toprak 
kayması nedeniyle madende arama- 
kurtarma faaliyetlerinin durduğunu 

açıkladı. ANKA’ya konuşan Bağımsız 
Maden İş rgütlenme zmanı Mert 
Batur, arama kurtarma çalışmalarını 
taşeron şirket iftay işçilerinin yaptı-

ğını belirterek şunları söyledi  “ a-
lışmalar devam ediyordu. Bir kısım 

işçinin de katılımıyla devam ediyordu. 
Dün akşam itibarıyla 10-20 santimlik 
kayma tespit edildiği için çalışmalar 
durmuş durumda arama kurtarma 

dahil olmak üzere. Bugün çalışma yok 
sahada alabildiğimiz son bilgiler” 
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BAY ND R’DAKİ Fatih İlkokulu’n-
da sınıf öğretmeni olarak görev yapan 
Muhammet ağrıtekinci, geçtiğimiz 
haftalarda bir veli toplantısında, “ E-
DES Projesi’nde görev alan kişilerin 
pedagojik formasyonu yok” demesi 
üzerine, AKP Kadın Kolları Başkanı da 
olan veli tarafından CİMER’e şikayet 
edildiğini iddia etmiş ve ağrıtekinci’ye 
Bayındır İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü 
tarafından uyarı cezası verilmişti. yarı 
cezası ağrıtekinci’nin itirazı üzerine 
mahkeme tarafından kaldırılmıştı.

Yaşanan süreci öğretmen ağrıte-
kinci’yle konuşurken, Eğitim Sen İzmir 
1 Nolu Şube Başkanı Nafi z Ceylan da 

EDES projesini ve öğretmene verilen 
cezayı İz Gazete’ye değerlendirdi. 

Z RLAMA BİR EZA
Öğretmen ağrıtekinci, 

“ edes’e karşı söylemim-
den dolayı, Devlet 
memuruna yakış-
mayan bir söylem’ 
gerekçesiyle uyarı 
cezası aldım. 
Ben Bayındır’da 
sendika görevim-
den ötürü tanınan 
bir öğretmenim  
AKP Kadın 
Kolları Başkanı 
ve öğrencilerimden 
birinin babaannesi olan 
hanımefendi beni şik yet 
etti. Cimer, kimin şikayet ettiğini 
belirtmiyor ama o hanımefendiden 
başkası olamaz çünkü bu konuda 

yalnızca onunla toplantıda tartışmaya 
girmiştik” dedi.

Kendisini şikayet eden velinin, 
deprem zamanında da bölgedeki 
gözlemlerinden ötürü kendisini devlet 
düşmanı’ olmakla suçladığını da 
söyleyen ağrıtekinci şöyle konuştu  
“Aynı hanımefendi beni deprem üze-
rinden de şik yet etti ama oradan bir 
ceza almadım. 6 Şubat Depreminden 
sonra KESK olarak deprem bölgesine 
gittik. Orada sadece gözlem yaptık 
ve geri döndüğümüzde gözlemleri-
mi paylaştım. Deprem bölgesindeki 
gözlemlerime göre orada olması 
gereken asli kurum yani devlet orada 
değildi, sadece vatandaşlar ve gönül-
lüler vardı. Hanımefendi veli toplantısı 
sırasında bana, Devlet gidemez oraya, 
şartlar çok zordu’ dedi. Ben de kendisi-

ne, Ben gidebildiysem devlet de 
gidebilir’ dedim. Hanıme-

fendi bana, Sen devlet 
düşmanısın, seni 

bugüne kadar şik yet 
etmediysem bu 
benim iyi niyetim-
dendir’ dedi ve bir 
hafta sonra şik yet 
geldi, velilerin de 
ifadeleri alındı.” 

Eğitim Sen İzmir 1 
Nolu Şube Başkanı 

Nafi z Ceylan, cezanın 
zorlama olduğunu ve 

öğretmenlerin herhangi bir 
açıklama yaptıktan sonra CİMER’e 

şikayet edilmesinin yanlış olduğunu 
kaydetti. Ceylan, “ ğretmenler laik ve 

demokratik eğitimden yana oldukla-
rını her fırsatta gündeme getiriyorlar. 
Okullardaki tarikatlaşma ve dinselleş-
tirme faaliyetlerine karşı öğretmenler 
üzerine düşeni yapıyor, buna karşın 
sistem olarak Milli Eğitim Bakanlığı 
da bizi rahatsız ediyor. Biz, okulları-
mızda Milli Eğitimin dayanağı olan 

laik eğitimi devam ettirmek istiyoruz. 
Bu yapıların bu sisteme ve öğrenci-
lere vereceği yarar yok, aksine zararı 
vardır. Sanki bir yetersizlik varmış 
gibi diyaneti, tarikatları, sivil toplum 
kuruluşlarının okullarımıza girmesini 
kabul etmiyoruz” dedi. 
■ Batuhan Kaya

Sağlıkla ilgili kanun teklifi ne tepki

İ MİR Sağlık Platfor-
mu adına ortak açıklamayı 
okuyan İzmir Tabip Odası 
Genel Sekreteri Yüce Ayhan, 
söz konusu kanun teklifi nin 
Türk Tabipleri Birliği ve 
birçok sağlık emek-meslek 
örgütüne danışılmadan 
hazırlandığını öne sürdü. 
Ayhan, şunları söyledi  
“Kanun teklifi nde hastane-
lerde dağıtılacak ek ödeme 
miktarının belirlenmesinde 
esas olan unsurlar  tahakkuk, 

verimlilik, hasta ve çalışan 
memnuniyeti, hizmeti elde 
etme maliyeti gibi faktörler 
şeklinde sıralamıştır. Bu 
unsurları, sağlık hizmeti 
sunumunun niteliğini ölç-
mek için kullanan anlayış, 
Türkiye sağlık ortamını çö-
küşe sürükleyen anlayışın ta 
kendisidir. İkinci bir disiplin 
cezası olarak değerlendirdi-
ğimiz, disiplin cezası sonucu 
hastanelerde çalışanlarda ek 
ödemelerde kesintilerin ve 

aile sağlığı merkezi çalışanla-
rında destek ödemelerindeki 
kesintilerin bu düzenlemeyle 
kanuna alındığı görülmekte-
dir. Bu düzenlemeler mevcut 
haliyle Anayasa Mahkemesi 
tarafından iptal edilmesi-
ne rağmen yasal olmayan 
hususlarda düzenleme 
yapılmadan tekrardan kanun 
teklifi ne konulması  Anaya-
sa’yı ve Anayasa Mahkeme-
si’ni tanımama anlamına da 
gelmektedir.” ■ ANKA

İzmir’de sağlık çalışanları, TBMM Genel Kurulu’nda görüşmeleri süren sağlıkla ilgili kanun 
teklifi ne tepki gösterdi; teklifi n sağlık emekçilerinin haklarına zarar verdiği vurgulandı

Bayındır’da öğretmen Çağrıtekinci, ÇEDES’e karşı söylemi nedeniyle uyarı cezası aldı. Şikâyeti AKP Kadın Kolları 
Başkanı’nın yaptığını iddia eden Çağrıtekin, “Aynı kişi tarafından devlet düşmanı diye de suçlanmıştım” dedi

Sınıf öğretmenine
‘ÇEDES’ cezası

İzmir’de en çok
 satılan otomobil

 markası belli oldu
T RKİYE İstatistik Kurumu 

T İK  verilerine göre, 2024 Ocak ayı 
sonu itibarıyla İzmir’de trafi ğe kayıtlı 
toplam taşıt sayısı bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 9,1 artarak 1 milyon 
810 bin 537 oldu. İzmir’de trafi ğe 
kaydı yapılan taşıt sayısı bir önceki 
aya göre yüzde 7,0 azalarak 12 bin 263 
oldu. İzmir, Ocak ayında trafi ğe kaydı 
yapılan araç sayısında İstanbul ve 
Ankara’dan sonra 3.il oldu. İzmir’de 
Ocak ayında trafi ğe kaydı yapılan 
taşıtların yüzde 47,0’ını otomobil, 
yüzde 33,4’ünü motosiklet, yüzde 
13,7’sini kamyonet, yüzde 2,5’ini 
kamyon, yüzde 2,0’ını traktör, yüzde 
1,0’ını minibüs, yüzde 0,4’ünü otobüs 
ve yüzde 0,1’ini ise özel amaçlı taşıtlar 
oluşturdu. T İK verilerine göre Ocak 
ayında İzmir’de trafi ğe kaydı yapılan 
5 bin 760 araç içerisinde Renault yüzde 
14,0’lık pay ile ilk sırayı aldı.

DİKİLİ açıklarında, Sahil Güven-
lik Mobil Radarı tarafından tespit 
edilen lastik bot içerisindeki 15’i 
çocuk 42 Afgan uyruklu düzensiz 
göçmen, ekipler tarafından yaka-
landı. Sahil Güvenlik Komutanlığı 
ekipleri, 18 Şubat saat 03.21’de, Di-
kili ilçesinde görevli Sahil Güvenlik 
Mobil Radarı MORAD-10  tarafın-
dan lastik bot içerisinde bir grup 
düzensiz göçmen olduğunun tespit 
edilmesi üzerine harekete geçti. Gö-
revlendirilen Sahil Güvenlik Botu 
KB-40  tarafından hareketli lastik 

bot durdurularak içerisindeki 15’i 
çocuk 42 Afgan uyruklu düzensiz 
göçmen yakalandı. Karaya çıkartı-
lan göçmenler, sağlık kontrolleri ve 
işlemlerinin ardından il Göç İdaresi 
Müdürlüğü Geri Gönderme Merke-
zine sevk edildi. ■ İHA

Mobil radar tespit 
etti, 42 göçmen 

yakalandı

Kaçakçılık 
operasyonlarında
42 kişi yakalandı
İ MİR İl Emniyet Müdürlüğü 

Kaçakçılık Suçlarıyla Mücadele Şubesi 
ekipleri, 2-15 Şubat’ta Aliağa, Balçova, 
Bayraklı, Bornova, Buca, Foça, Gazie-
mir, Karabağlar, Konak, Menemen, 

demiş, Selçuk ve Torbalı ilçelerinde 
30 operasyon düzenledi. Aramalarda, 
73 bin 663 litre şişelenmiş sahte içki, 5 
bin 226 litre etil alkol, 156 paket sigara, 
470 bin 400 sigara, 2 milyon 973 bin 
100 fi ltreli sigara kağıdı, 1054 kilogram 
kıyılmış tütün, 1086 cep telefonu, 8 bin 
508 ilaç, 83 elektronik eşya, tarihi eser 
niteliğinde 596 obje, 70 sikke, 1700 litre 
katkılı akaryakıt, 73 elektronik sigara 
cihazı ve 169 elektronik sigara likidi ele 
geçirildi. Ayrıca aramalarda bulunan 
7 sigara sarma makinesi ile 3 komp-
resöre el konuldu. Operasyonlarda 42 
şüpheli gözaltına alındı. anlılardan 
1’i tutuklandı, diğerleri adli kontrol 
şartıyla serbest bırakıldı. ■ AA

İ MİR’DE kitap denilince ilk akla 
gelen yerlerden biri olan Alsancak 
Sevgi Yolu’nu da ekonomik kriz vur-
du. İğneden ipliğe gelen zamlarla bir-
likte düşen alım gücü kitap satışlarını 
da doğrudan etkiledi. Eskiden aradığı 
kitapları burada bulabileceğini dü-
şünen İzmirliler artık Sevgi Yolu’nu 
bir geçiş güzergahı olarak kullanıyor. 
Sevgi Yolu esnafı, ekonomik krize ve 
düşen talebe karşı kepenk kapatmaya 
direniyor.

Yıllardır işlettiği dükkanlarını 
devretmek zorunda kalan ya da 
kazındığı parayla geçinemediği için 
ek iş yapan pek çok esnafın olduğunu 
belirten 
Alsancak 
Sevgi Yolu 
esnafı Esat 
Minaz, 
“Ekonomik 
krizle birlik-
te uçurum 
arttığından 
dolayı 
kitaplar 
çok pahalı, 
eskisine 
göre daha 
az kitap satıyoruz. Koronadan önceye 
göre değerlendirirsem yüzde 70 - 80 
rahat bir düşüş vardır satışlarda. 

ünkü 30 liralık kitap olmuş 200 lira. 
Bölüm kitapları satamıyoruz çünkü 
o kadar çok pahalı ki şu dükk nı 5 
yıl öncesinde 100 bin liraya doldura-
biliyorken 2 milyara dolduramazsın. 
O yüzden her ürünü alamıyoruz. 
Yoksul kesimden okuyan kesim 
sayısı da düştü çünkü bir dershane 
olmuş 100-150 bin lira, bir kitap 350 
lira, gerek duymuyor. aten 30 yaşına 

kadar okuyup bir memur olsa alacağı 
20 bin lira maaş ona da gerek duymu-
yorlar” dedi.

A TALLAŞTIRMAYA 
ALIŞIY R

Kitaplara yapılan fahiş zamları 
yurttaşları eğitimden ve hayattan 
uzaklaştırıl-
ma politi-
kası olarak 
değerlendi-
ren 30 yıllık 
Sevgi Yolu 
esnafı Tarık 
Bayram, 
şöyle konuş-
tu  “ aman 
içerisinde 
kitaplar 
pahalandık-
ça milletin 
alım gücü azalıyor bu iyi bir şey 
değil. Ders kitapları da ona göre 
pahalı, roman da pahalı, hikaye de  
Biz bunlara üzülüyoruz, sıkılıyoruz. 
En zor iş, ikinci el kitap satmak zaten. 

İkinci el kitabın  ka-
liteli olacak, uygun 
fi yatlı olacak, kondis-
yonu düzgün olacak 
ve müşteriye uygun 
fi yat söylemek de önemli. 
Para zaten değer kaybettiği 
için bizim cebimizdeki para şimdi 10 
liraysa yarın 9 liraya düşüyor. Dolayı-
sıyla geçinmek için işte kitap bulmam 
lazım. Bulamazsan yok diyorsun, yok 

deyince daha beter. 
Var diyebilmek için 

de bayağı bir kitap 
almam lazım. İnsanlar 

internete veriyor kitapla-
rını. Emekli oldum ufak bir 

dayanağım bu...Devletin politi-
kasına çok kızıyorum, her şeye zam 
yapıyorsun da kitaba zam yapma 
hiç olmazsa, milleti aptallaştırmaya 
çalışıyor.” ■ ANKA

Alsancak Sevgi Yolu kitapçı esnafı, ekonomik krize rağmen kepenk kapatmaya direniyor. 30 
yıldır Sevgi Yolu’nda esnafl ık yapan Tarık Bayram, “Devletin politikasına çok kızıyorum, her şeye 
zam yapıyorsun da kitaba zam yapma hiç olmazsa. Milleti aptallaştırmaya çalışıyor” diye konuştu

Her şeye zam yapıyorsun 
BARİ KİTABA YAPMA

30 liralık kitap olmuş 200 
lira. Bölüm kitapları satamıyo-
ruz çünkü o kadar çok pahalı 
ki şu dükk nı  yıl öncesin-
de 100 bin liraya doldura-

biliyorken 2 milyara 
dolduramazsın.

Muhammet

ŞİKÂYETİ
AKP’Lİ BAŞKAN
YAPTI İDDİASI
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ğretmen ağrıtekinci, 
“ edes’e karşı söylemim-
den dolayı, Devlet 
memuruna yakış-
mayan bir söylem’ 
gerekçesiyle uyarı 

Ben Bayındır’da 
sendika görevim-
den ötürü tanınan 
bir öğretmenim  

ve öğrencilerimden 
birinin babaannesi olan 
hanımefendi beni şik yet 
etti. Cimer, kimin şikayet ettiğini 

şartlar çok zordu’ dedi. Ben de kendisi-
ne, Ben gidebildiysem devlet de 

gidebilir’ dedim. Hanıme-
fendi bana, Sen devlet 

düşmanısın, seni 
bugüne kadar şik yet 

Nolu Şube Başkanı 
Nafi z Ceylan, cezanın 

zorlama olduğunu ve 
öğretmenlerin herhangi bir 

açıklama yaptıktan sonra CİMER’e 
öğretmenlerin herhangi bir 

açıklama yaptıktan sonra CİMER’e 
öğretmenlerin herhangi bir 
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GA İEMİR Belediyesi’nin kültür 
sanat etkinlikleri kapsamında Tiyat-
ro Martı’nın En Güzel Parçam 2042 
oyunu sahnelendi. Kayhan Berkin’in 
yönetmenliğini yaptığı oyunda 
toplumun kadınlara biçtiği roller de 
eleştirel bir şekilde ele alınıyor. eynep 

zyağcılar’ın muhteşem performan-
sıyla seyirciden tam not aldığı oyuna, 
Erdal zyağcılar, Güzin zyağcılar, 
Berna Laçin, uhal Gencer Erkaya, 
Gözde etiner, Fatih Sönmez, Cem’i 
Burak Demir dış ses olarak katkı 
sağlıyor. Erdal zyağcılar ve eynep 

zyağcılar’a anı objesi takdim eden 
Gaziemir Belediye Başkanı Halil Arda, 
“Bir kadını anlamak için birazcık insan 
olmak yeterli. Beş yıl boyunca bu sah-
nede birçok oyun izledik ama eynep 

zyağcılar’ın performansı bir başkaydı 
ve çok güzeldi. Oyundan çok etkilen-
dim ve çok dersler çıkardım. Erdal 

zyağcılar ve eynep zyağcılar’a çok 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

Gaziemir’de aşk 
hikâyesi sahnelendi

AYVALIK Belediye Başkanı 
Mesut Ergin, “Keşkeler” ara-
sında yer alan arsaya yapılacak 
olan hastane ile kentin en bü-
yük ihtiyacının yaşama geçiri-
leceğini söyledi. Hayırsever iş 
insanı Cihan Şişman tarafından 
hastane yapılması koşuluyla 
bağışlanan, 150 Evler Ma-
hallesi’ndeki arsanın üzerine 
yapılacak olan özel hastane için 
ihalenin 27 Şubat günü yapıla-
cağını belirten Belediye Başkanı 
Mesut Ergin, Ayvalık’ta Devlet 
Hastanesi’nin yetersizliği, bazı 
branşlarda doktor yokluğu ve 
özel hastanelerin bulunmayışı 
nedeniyle vatandaşların çare-
sizlik içinde kent dışında arayış 
içinde olduklarını hatırlattı.

’14 DÖNÜMLÜK 
ARSA HAZIR’

Sağlık sektörünün gelişmesi 
konusuna büyük önem veren 
ve Ayvalık’ta nüfusun her ge-
çen gün artış kaydettiğini dile 

getiren Başkan Ergin, önü-
müzdeki süreçte daha 
çok sıkıntı yaşanma-
ması için özel hastane 
kurulması amacıyla 
on dönümlük bir 
arsanın hazır oldu-
ğunu belirtti. İmar 
planlarında sağlık alanı 
olarak belirlenen alanın 
Ahmet Taner Kışlalı Cadde-
si’nde gelişmekte olan bir böl-

gede bulunduğunu belirten 
Başkan Ergin, “Planlan-

masıyla, altyapısıyla 
her türlü yatırım 
olanaklarının sunu-
lacağı on dönümlük 
arsada yapılacak olan 

özel hastane, sadece 
Ayvalıklılar için değil 

bize yakın olan ilçelerdeki 
vatandaşların da yararlanaca-

ğı bir kurum olacak” dedi.

Özel hastane için 
Ayvalık’ta ihale vakti

Ayvalık Belediyesi’ne hibe edilen arsa üzerine “Özel Hastane” yaptırılması ve 
işletilmesi amacıyla 27 Şubat günü Belediye binasında ihale gerçekleştirilecek

Kadifekale’de mahalle bostanlarının üreticileriyle buluşan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer, 
“Hiç merak etmeyin; ben son nefesime kadar sizin yanınızda olmaya devam edeceğim” dedi

İ MİR Büyükşehir Belediye 
İzBB  Başkanı Tunç Soyer, Acil 
özüm Ekipleri ve belediyenin 

tüm birimleriyle ortak hayata 
geçirilen Mahalle Bostanları 
projesi kapsamında Kadifeka-
le’de kadınlarla buluştu. İzBB ile 

luslararası Göç rgütü işbirli-
ğiyle uygulanan ve kadınların yer 
aldığı Güçlendirme Tohumları 
projesi için düzenlenen etkinliğe 
bürokratlar, mahalle muhtarları, 
vatandaşlar katıldı. Başkan Tunç 
Soyer, Fırat Mahallesi, Meriç 
Mahallesi, Mustafa Kemal Mahal-
lesi ve Kadifekale’deki mahalle 
bostanlarında faaliyet gösteren, 
mevsimlik ürün yetiştiren mahal-
le sakinleriyle yemek yedi. Ev-
lerinde hazırladıkları yemekleri 
Başkan Soyer’e sunan vatandaş-
lar hizmetleri için teşekkürlerini 
sundu. Sukulent kaktüs üretmek 
için harekete geçen kadınlar, 2 
ay boyunca aldıkları eğitimin 
faydasını gördüklerini aktardı. 
Başkan Soyer’e hediye veren 
üretici kadınlar 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü’nde satış faaliyeti-
ne geçeceklerini de belirti.

‘İYİ İ İZMİRLİSİ İZ
Coşkulu kalabalığın daveti 

üzerine halaya katılan Başkan 
Soyer, “ zun zamandır hayalini 
kurduğumuz bir gündü. Bayram 
gibi buluştuk. Sizlerin yüreği-
nin ne kadar zengin olduğunu 
gördüm. Halil İbrahim Sofraları 
kurdunuz. ok kıymetlisiniz. 
Türkiye hayat pahalılığı, en as-

yon dert-
leriyle 
boğuşurken 
sizlerin 
yüreğinin 
ne kadar 
zengin 
olduğunu 
ve ne kadar 
zor koşullar 
altında çocuk-
larınızı yetiştirdi-
ğinizi biliyorum. O 
yüzden bugün adeta bütün 
bunlara inat siz o yüreğinizin 

zenginliğini 
gösterdiniz, 
yüzlerce 
insanı do-
yurdunuz. 
Her birinize 
minnetta-

rım, iyi ki 
varsınız, iyi 

ki İzmir’de 
yaşıyorsunuz, 

iyi ki İzmirlisiniz. 
Hepinizi çok seviyo-

rum. Bugüne kadar sizlerin 
hayatına bir nebze olsun katkı 

verebilmek için çok uğraştık. ok 
şükür siz vefak r ve kadirşinas-
sınız. Siz bir verdiğimizi on misli 
geri verdiniz. Bizi çok mutlu etti-
niz. Her birinizin emeği önünde 
saygıyla eğiliyorum. Hiç merak 
etmeyin  ben son nefesime kadar 
sizin yanınızda olmaya devam 
edeceğim. Nerede olursam olayım, 
ne iş yaparsam yapayım  ünkü 
siz bu ülkenin kahraman ve yük-
sek vicdanlı insanlarısınız. Sizin 
için ne yapsak azdır, eksiktir. Ama 
bilin ki yüreğimiz böyle atmaya 
devam edecek.” n Haber Merkezi

‘Son nefesime kadar 
yanınızda olacağım’

MENDERES Belediyesi tarafından toprak 
sulaması için yeni besleme hattı yapılıyor. 
Menderes Belediyesi Tarımsal Hizmetler 
Müdürlüğü üreticiler için kolları sıvadı. 

reticilerin yazın su sıkıntısı çekmemesi için 
yaklaşık 2 km’lik bir hat çalışması ile Ata-
köy Kocapınar mevkiinde besleme yaparak 
üreticilere can suyu olacak. Gerçekleşen ça-
lışmayla ilgili konuşan Menderes Belediyesi 
Başkan V. Erkan zkan,“Gerçekleştirdiğimiz 
çalışmalarla çiftimizin sesi olmaya devam 
ediyoruz. Bu kapsamda tarımsal hizmetler 
müdürlüğümüz, fen işleri müdürlüğümüz 
ve İ S  ortaklığında yürütülen çalışmalar-
la Ataköy Kocapınar mevkiinde yaklaşık 2 
km lik hat çalışması boyunca besleme yapı-
larak üreticilerimizin su sıkıntısı giderilecek. 
Toprağımızın bereketini arttırarak üreticimi-
ze destek olmaya devam edeceğiz” dedi.

Menderes'in topraklarına 
yeni besleme hattı

KARŞ YAKA Belediyesi tarafından be-
lirli aralıklarla gerçekleştirilen Yerel retici 
Buluşması’ yurttaşların yoğun ilgisiyle devam 
ediyor. İzmir’in farklı yerlerinde üretilen taze 
sebze, meyve ile çeşitli doğal gıda ürünlerinin 
tezg hları süslediği Yerel retici Buluşması’ 
hem satıcıları hem de vatandaşları memnun 
ediyor.  Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen etkinlikte 50 üretici, 
ürünlerini satışa sunma fırsatı buldu. reticiyi 
desteklemenin yanı sıra Karşıyakalıları temiz, 
adil ve güvenilir gıdaya ulaştırma hedefi de 
taşıyan yerel üretici buluşmasında, İzmir’in 
dört bir yanından getirilen birbirinden lezzetli 
ürünler tezgahlarda halkın tercihine sunuldu. 
Buluşmaların başladığı günden bugüne de çok 
sayıda üretici satış yaptı  binlerce Karşıyakalı 
organik ve lezzetli ürünleri aldı. Yurttaşlar ye-
rel üretici buluşmaları sayesinde taze ve doğal 
ürünlere uygun fiyatlarla ulaşabildiğini ifade 
ederken, bu tarz tematik pazarların devam 
etmesi gerektiğini dile getirdi.

Karşıyakalılar ‘aracısız’ 
buluşmaya devam ediyor

Zeytin ağaçları koruma altına alındı 
İzBB tarafından aralıksız sürdürülen Buca Onat Tüneli çalışmaları kapsamında yol 

güzergâhı üzerinde yer alan zeytin ağaçları alınan iznin ardından koruma altına alındı.

İ MİR Büyükşehir Belediye-
si’nin İzBB  Buca ile Bornova’yı 
kesintisiz birbirine bağlayacak 
Buca Onat Tüneli çalışmaları 
kapsamında, kamulaştırılma 
yapılan alandaki zeytin ağaçları 
sökülerek koruma altına alını-
yor. Tünelin Bornova Altındağ 
çıkışı ile otogar viyadük bağlantı 
yolu arasında kalan alanda 
yapılacak açık kavşak ve yol 
güzergahında imalatlara engel 

olan zeytin ağaçlarının taşınması 
için ilgili resmi kurumlardan alı-
nan görüş ve izinlerin ardından 
çalışma başlatıldı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Dairesi Başkan-
lığı tarafından yürütülen çalışma-
lar hakkında bilgi veren Ağaç-
landırma Şube Müdürlüğü’nde 
görevli Peyzaj Yüksek Mimarı 
Delay Kahraman Calmaz, “İzmir 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 

yürütülen Buca Onat Tüneli’nin 
Altındağ çıkışında bulunan yol 
yapım çalışmalarının gövdesin-
de yer alan zeytin ağaçlarının 
taşıma işlemi için ilgili resmi 
kurumların oluşturduğu komis-
yondan görüş ve izinler alındı. 
Yol gövdesinde bulunan yaklaşık 
45 zeytin ağacı tekniğine uygun 
bir şekilde budanarak nakilleri 
gerçekleştiriliyor” diye konuştu. 
n Haber Merkezi

Mesut
Ergin

Tunç
Soyer
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C MH RİYET Halk Partisi’nden 
2019 yılında eşme Belediye Başkanı 
seçilen ancak 31 Mart seçimlerinde 
yeniden aday gösterilmeyen Ekrem 
Oran’ın bağımsız belediye başkan 
adaylığı gündeme gelmişti.

Adaylık sürecinde son saatlere 
girilen maratonda Oran bağımsız aday 
olmayacağı öğrenildi. Oran aday göste-
rilmemesi sonrası eşme Meydanı’nda 
düzenlediği mitingde Beni 6 oktan, 
baba ocağımdan ayırmayın’ demişti.

Konuyla ilgili sosyal medya hesabın-
dan yazılı açıklamada bulunan Oran şu 
ifadeleri kullandı  

“Sizlerin büyük desteği ile göreve 
geldiğim Belediye Başkanlığım süre-
since, Belediye Meclis yelerim ve tüm 
mesai arkadaşlarımla, “Sen, ben yok  
Biz varız ” diyerek herkesi kucakladı-
ğımız, eşmemizi geleceğe taşıyan bü-
yük projeleri hayata geçirdiğimiz, sahip 
olduğumuz doğal, kültürel, tarihi zen-
ginliklerimizi koruyarak geliştiren bir 
anlayışla hizmet ettim. 2 yıllık pandemi 
sürecine rağmen, sizden aldığımız 
güçle gerçekleştirdiğimiz festivallerle, 
sosyal yardımlarla, dev yatırımlarla 
Büyük eşme Ailemizin geleceğine, 
sosyal, kültürel ve ekonomik hayatına 
yön verecek büyük projeler ortaya 
koyduk. Sosyal belediyecilik anlamın-
da bugüne dek ilçemizde hiç olmayan 
birçok hizmeti hayata geçirdik. Kırk 
yıldır el değmemiş sorunlara yönelik 
cesur ve kalıcı çözümler ürettik. lke-
mizi yasa boğan 6 Şubat Depreminin 
ardından, büyük bir özveri ile yaraları 
sarmak için tek yürek olduk. Binlerce 
depremzedeyi eşme’mizde misafi r 

ettik. Herkesin yüzünün güldüğü 
mutlu bir eşme için atılacak adımla-
rımız, gerçekleştirilecek hayallerimiz, 
yeni projelerimiz vardı. Bu sebeple 31 
Mart 2024 Yerel Seçimleri öncesi, aday 
belirleme sürecinde, Büyük eşme 
Ailemin yoğun desteğiyle demokratik 
mücadelemizi verdik.”

‘ EŞME İ İ  ALIŞA A IM’
eşme’ye hizmet etmeye devam 

edeceğini belirten Oran, “Seçim 

atmosferinde, zaman zaman başka 
partiden ya da bağımsız aday olacağı-
ma dair ortaya atılan iddiaların, benim 

eşme sevdamla ve Cumhuriyet 
Halk Partimize olan bağlılığımla asla 
bağdaşmayacağını tüm eşme halkı 
bilmektedir. Gelinen bu noktada, 

eşme’mizin çıkarları doğrultusunda, 
partimizin Belediye Başkan adayına 
ve Meclis yesi adayı arkadaşlarıma 
başarılar diliyorum. Başlattığımız 
projelerin ve tüm eşme’yi kucakla-

yan hizmet anlayışımızın yeni dö-
nemde de sürdürülmesini yürekten 
diliyorum. Tüm gücüm, emeğim 
ve sevgimle, her platformda Büyük 

eşme Ailem için her zaman her ko-
nuda hizmet etmeye, lu önderimiz 
Mustafa Kemal Atatürk’ün hayalini 
kurduğu laik, çağdaş, tam bağımsız 
Türkiye Cumhuriyeti’nin aydınlık 
yürüyüşü için mücadele etmeye son 
nefesime kadar devam edeceğim” 
diye konuştu.

‘Bizi kimse yuvamızdan ayıramaz’

PARTİSİ tarafından 
31Mart’ta yapılacak yerel 
seçimlere yeniden aday gös-
terilmeyen Beydağ Belediye 
Başkanı Feridun Yılmazlar, 
bağımsız aday olacağı iddia-
larına yanıt verdi.

Yazılı açıklama yaparak 
iddialara nokta koyan Yıl-
mazlar, herhangi bir küslük 
içerisinde olmadığını belirte-
rek şunları söyledi  

“Bir haftadır bahsi geçen 
bağımsız adaylığım söylen-

tileri bile partimize zarar 
verir. Benim de parti terbi-
yem gereği bağımsız aday 
olmayacağım. ünkü biz 
bu bayrağı dalgalandırmak 
için varız. Cumhuriyet Halk 
Partisi için elimden geleni 
yaparım, şimdiye kadar 
yaptığım gibi. ünkü biz bu 
partinin içine bugün girme-
dik  partinin mutfağında 
yetiştim, Belediye Başkan-
lığı görevinde bulundum. 
Rahmetli abim Mustafa 

Yılmazlar’ın emaneti CHP 
bana. Bu partinin içinde 
bulunduğum her dakika 
bir karar alırken abim gelir 
aklıma, çünkü 2019’da bu 
göreve gelirken mazbatamı 
aldığımda söylediğim bir 
söz vardı, 20 yıl gecikmeyle 
elimde bir ruh taşıyorum.’ 
diye. Yani demem o ki 25 
yıl önce kaybettiğim değerli 
abimin emaneti bu parti 
bana. Bizi kimse yuvamız-
dan ayıramaz.”

Bağımsız aday olacağı iddialarına yanıt veren Başkan Yılmazlar, “Söylentiler 
bile partimize zarar verir. Bizi kimse yuvamızdan ayıramaz” diye konuştu 

CHP’den 2019 yılında Çeşme Belediye Başkanı seçilen ancak bu dönem için yeniden aday 
gösterilmeyen ve bağımsız aday olacağı iddia edilen Ekrem Oran, seçimlerde aday olmayacağını açıkladı

Oran: Bağımsız 
aday olmayacağım

İzmir’de DEM 
ve CHP ittifakı 
yapılmayacak

C MH RİYET Halk Partisi ve 
DEM Parti arasında günlerdir süren ve 
İzmir dahil birçok kentte yerel seçimler 
için yapılan ittifak pazarlıkları sonuçsuz 
kaldı. DEM Parti İzmir’de 28 ilçe ve 
Büyükşehir’de aday çıkarma kararı aldı. 
DEM Parti MYK üyesi Mahfuz Güler-
yüz, ittifak görüşmelerinin neden sonuç-
suz kaldığı konusunda İz Gazete’ye ko-
nuştu. Güleryüz, öncelikle sadece Kiraz 
ve Beydağ’da aday çıkarmayacaklarını 
beyan ederek, “Büyükşehir Belediye 
eş Başkan adaylarımız Akın Birdal ve 
Türkan Arslan oldu. Bununla beraber 
28 ilçede aday çıkaracağız” ifadelerini 
kullandı.

CHP’nin ittifak konusundaki dar ve 
parti, hatta kişi eksenli görüşlerinin itti-
fak olmamasına yol açtığını ifade eden 
Güleryüz, 
“İzmir’de ve 
Türkiye’nin 
batı yakası-
nın bütün 
illerinde 
sonuna kadar 
kent uzlaşısı 
kapsamında 
ana muhalefet 
partisiyle gö-
rüşmeler yü-
rüttük. Bizim 
derdimiz dar 
parti çıkarları 
konusunda bir politik tutum belirlemek 
değildi, kesinlikle Türkiye halklarının 
çıkarlarını gözeten bir yaklaşım içerisin-
de olduk. Amacımız, demokratik yerel 
yönetim sisteminin Türkiye metropol 
kentlerinde temsiliyet bulmasıydı ancak 
bu konuda ana muhalefet partisinin dar, 
parti eksenli hatta kişi eksenli düşü-
nerek halklarımızın çıkarına uyan bir 
sonuç ortaya çıkmamıştır. Bu yüzden de 
biz İzmir’de en güçlü adayla bu yarışta 
varız’ dedik” dedi.

‘ARTI  İZMİR’ E 
EM ZAMA I’

İzmir’de artık DEM zamanı oldu-
ğunu ve İzmirli yurttaşlar için sahada 
olacaklarını kaydeden Mahfuz Güler-
yüz şöyle konuştu

“Herhangi bir pazarlık yapmadık, 
bunu net olarak söylüyorum. Bir pazar-
lık eksenli görüşmeler yönetmedik. Biz, 
bir zihniyetin değişme ihtimalini öngö-
rerek görüşmeler yaptık. Demokratik 
belediyecilik anlayışı üzerine görüşme-
ler yaptık. Ana muhalefet partisi, CHP, 
dar parti hesapları, kişisel hesaplar ve 
eksenli tutum yürüttüğü için görüşme-
ler sonuçsuz kaldı. Artık İzmir’de DEM 
zamanı diyoruz.” ■ Batuhan Kaya

Onur Emrah Yıldız, 
Çiğli’nin minikleriyle 

top oynadı
CHP’nin iğli Belediye Başkan 

Adayı Onur Emrah Yıldız  Güzelte-
pe Spor Kulübü mut Grupları’nın 
minik yıldızlarıyla bir araya geldi. 

ocuklarla top oynayan ve sohbet 
eden Yıldız  Kulüp Başkanı Şah-
verdi Aydemir ve yöneticilerini de 
ziyaret etti. Yıldız  iğli’nin başta 
futbol olmak üzere spor alanında-
ki farkına ve potansiyeline vurgu 
yaparak  “İlçemiz bu alanda önemli 
bir potansiyel taşıyor. Aktif pek çok 
spor kulübümüz var. Bu çatıların 
altında ruhlar amatör ama bence 
hepsi birer yıldız. ok başarılı genç-
lerimiz var. Başta mevcut tesislerin 
iyileştirilmesi olmak üzere kulüple-
rimize mutlaka destek olacak, yeni 
spor tesisleriyle diğer spor dallarını 
da teşvik edeceğiz” diye konuştu. 
İzBB’nin Egekent Pazar Yeri’nin kar-
şısındaki alanda kapalı spor salonu 
projesi olduğunu hatırlatan Yıldız  
“Her mahallemizde spor yapılabile-
cek alanlar yaratacağız” dedi.

C MH RİYET Halk Partisi 
CHP  İzmir İl Başkanı Şenol 

Aslanoğlu, İzmir’in meclis üyesi 
aday listesi oluştu-

rulurken ilçe 
başkanları ve 

il yöneti-
minin gö-
rüşlerinin 
dikkate 
alın-
madığı, 
bazı ilçe 

başkanları ve il yöneticilerinin 
bundan dolayı rahatsızlık duydu-
ğu ve parti içinde kriz yaşandığı 
yönündeki iddialar hakkında İz 
Gazete’ye konuştu.

İYE RİZ LS
Meclis üyesi listeleri ile ilgili 

parti içinde krizler yaşandığına 
ilişkin iddialar hakkında, “Benim 
okuduğum havadislerde AKP’de 
meclis üyesi listelerine ilişkin çok 
ciddi kriz olduğu yazıyor. Biz 
AKP içindeki krizle ilgileniyoruz” 
diyen CHP İzmir İl Başkanı Şenol 
Aslanoğlu, CHP’de meclis üyesi 
listesi krizi yok diyebilir miyiz ’ 
sorusuna, “Bir kriz yok, niye kriz 
olsun  Memnuniyetsizlikler var” 
yanıtını verdi.

İSTE LERİ LMA I
Aslanoğlu, Bazı ilçe 
başkanlarının istifa resti 

çektiği, bazı il yöne-
ticilerinin genel 

merkezi terk 
ettiği 

de konuşuluyor. Doğruluğu var 
mı ’ sorusu üzerine şu açıkla-
mayı yaptı  “İzmir’de 30 ilçe var, 
yöneticilerle birlikte 60-70 kişilik 
bir kadrodan bahsediyoruz. Tabi 
ki bazı arkadaşlarımız keyifsiz, 
bazı arkadaşlarımızın istekleri 
olmadı. Bundan dolayı tadı kaçan, 
öfkelenen arkadaşlarımız var. Bu, 
rakip partilerde de böyle  Atama 
olan dönemler böyle gerçekleşir. 
AKP’de de böyle  Böyle şeyle-
rin olmadığı bir dönem var mı  
Herkesin mutlu, mesut olduğu bir 
dönem var mı  İlçe başkanlarının 
isteklerinin olmadığı için öfkelen-
dikleri, istifa resti çektikleri ya da 
istifa ettikleri süreçler olur. Yani 
bunlar olağan süreçler  Bu dö-
nemler sıkıntılı dönemler, atama 
olan dönemler sıkıntılı dönemler-
dir. Birçok ilçe başkanı arkadaşı-
mın, birçok il yönetici arkadaşı-
mızın istekleri tam olarak yerine 
getirilemedi. İl başkanının istekleri 
tam olarak yerine getirilemedi. Bu 
süreçler yaşanabiliyor.”
■ Gizem Taban Şeber

CHP İzmir İl Başkanı Aslanoğlu, parti içinde meclis üyesi listesi krizi yaşandığına dair iddialara yanıt verdi. Aslanoğlu, “Bir 
kriz yok, niye kriz olsun? Memnuniyetsizlikler var, istekler tam olarak yerine getirilemedi. Bu süreçler hep yaşanır” dedi

CHP’li Aslanoğlu: İstekler yerine 
getirilmedi, memnuniyetsizlik var
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Aslanoğlu, İzmir’in meclis üyesi 
aday listesi oluştu-

rulurken ilçe 
başkanları ve 

il yöneti-
minin gö-
rüşlerinin 
dikkate 
alın-
madığı, 
bazı ilçe 

ğu ve parti içinde kriz yaşandığı 
yönündeki iddialar hakkında İz 
ğu ve parti içinde kriz yaşandığı 
yönündeki iddialar hakkında İz 
ğu ve parti içinde kriz yaşandığı 

Gazete’ye konuştu.

İYE RİZ LS
Meclis üyesi listeleri ile ilgili 

parti içinde krizler yaşandığına 
ilişkin iddialar hakkında, “Benim 
okuduğum havadislerde AKP’de 
meclis üyesi listelerine ilişkin çok 
ciddi kriz olduğu yazıyor. Biz 
AKP içindeki krizle ilgileniyoruz” 
diyen CHP İzmir İl Başkanı Şenol 
AKP içindeki krizle ilgileniyoruz” 
diyen CHP İzmir İl Başkanı Şenol 
AKP içindeki krizle ilgileniyoruz” 

Aslanoğlu, CHP’de meclis üyesi 
listesi krizi yok diyebilir miyiz ’ 
sorusuna, “Bir kriz yok, niye kriz 
olsun  Memnuniyetsizlikler var” 
yanıtını verdi.

İSTE LERİ LMA I
Aslanoğlu, Bazı ilçe 
başkanlarının istifa resti 

çektiği, bazı il yöne-
ticilerinin genel 

merkezi terk 
ettiği 

Ş
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Öncelikle çıplak gerçeği 
yazmalıyım

İliç’teki sömürge tipi 
madencilik üretim alanında ne 
oldu

Yaşanan toprak kayması 
değildi  İlk anda yazmış ve 
uyarmıştım  Kayan kütle, 35 
milyon metreküp kadar olan 
siyanür bulaşıklı ağır metaller 
yığınıydı.

Dünyanın hemen hemen her 
yerinde bu miktarlarda altın 
vardır. İnsan bedeninde bile 
altın vardır

İşte bu altınları ancak 
sömürge tipi madencilik 
yapabilecekleri ülkelerde 
çıkartırlar. Altının çıkarıldığı 
ülkelerle altına sahip olunan 
ülkeler de farklıdırlar tıpkı 
petrol gibidir.

Kendi cennet ülkelerinde 
çıkarmaları olası değildir. 

ünkü ekolojik önlemleri 
almak için harcayacakları 
para elde edecekleri altının 
yüzlerce, binlerce kat fazlası 
tutarındadır. Bu nedenle 
8. Dünya Madencilik 
Kongresinde bilimciler 
yayınladıkları sonuç 
bildirilerinde  “Eğer ekolojik 
ve çevresel önlemler alınacak 
olursa, madencilik yapılamaz ” 
demişlerdir.

Bu nedenledir bizim gibi 
ülkelerde madenciliğin 
yapılıyor olması  siyasal 
iktidar, kamu görevlileri, 
satın alınmış akademisyenler 
işbirlikçileridirler.

Yok edilen yaşam alanları 
bizimdir tıpkı kıyılan 
canlarımız gibi. Borsadaki 
k rları ve zenginlikler 
de onlarındır. Bize kalan 
yaşanamaz alanlardır. 
Tüketilmiş topraklar, sular  yok 
edilmiş ormanlar ve kıyılmış 
canlar...

8 Kasım 1989’da Berlin 
Duvarı yıkıldıktan sonra 
atağa kalktılar, saldırıya 
geçtiler. nlerini Bülent 
Ecevit açtı. Hani şu iktidarı 

için AP’den 11 milletvekilini 
Bakanlık vaadi ile transfer 
ederek iktidar olan kişilik. 
Anımsamadıysanız, “Hayata 
Dönüş Operasyonu”nun, 
Necmeddin Erbakan’ın bile 
tüm karşı çıkışlarına karşı 
emrini veren Başyakan  İşte 
bu Başyakan, Türkiye’nin de 
başını bu altın madenciliğiyle 
yakan kişidir  1997 Yılında 
Büyük Bergama Köylü Direnişi 
sonucu kazanılan davaları 
sonuçsuz bıraktı. Danıştay 
6. Dairesi’nin 1997 yılında 
verdiği, siyanür liçi yöntemiyle 
altın madenciliği yapılmasında 
kamu yararı olmadığı, ekolojik 
dengenin, çevrenin zarar 
göreceği anlamındaki kararının 
arkasından dolandı ve işlevsiz 
bıraktı. Altın madenini böylece 
Eurogold ve Fethullah Gülen 
cemaatinden, Gülen’ in 
“evl d-ı maneviyem” dediği 
Akın İpek’ in Koza şirketi 
birlikte işletebilir oldular...

Yolları açılmıştı. Azdılar 
da azdılar  Kazdağları gibi 
Alpler’ den sonra en çok 
oksijen üreten, bin pınarlı 
Kazdağları’nı işgal ettiler. 
Halk direniyormuş, kimin 
umurundaydı  Ne yasa ne 
Anayasa ne de luslararası 
Anlaşmalar engel olamıyordu.

şak Eşme’de İliç’teki gibi 
siyanürlü ağır metal kütlesi 
aşırı yağış nedeniyle kaydı. 
Havaya siyanür buharı karıştı. 
Halk hastanelerde aldı soluğu. 

lüm sınırında siyanür tespit 
edildi kanlarında. amanın 

şak Valisi Kayhan Kavas, 
kanalizasyon sularının 
şehir içme suyu şebekesine 
karıştığını açıkladı. Olay örtbas 
ediliyordu.

Bu tür madenlerde bu 
kaymalar hep olmuştur ve 
olacaktır da  Türkiye’ de de 
örnekleri çoktur. Ancak böyle 
İliç’ teki gibi ölümler olunca 
duyuyoruz.

Gemi sökümü yapmazlar, 
bize yaptırırlar. Altın 
madenciliğinin adını bile 
andırmazlar ülkelerinde 
bizim ülkemizde işbirlikçileri 
ve paydaşlarıyla pervasızca 
yaparlar...

Yaşam alanların gitmiş 
canların gidiyor ey ehli vatan  
Sen nerelerdesin

Y  İ  

Ertuğrul
Barka

Ertuğrul
Barka

ertugruliz@gmail.com

Zübeyde Hanım ve Latife Hanım mahallelerini ziyaret eden, esnaf ve 
vatandaşların yoğun ilgisiyle karşılaşan Yıldız İşçimenler Ünsal “Karşıyaka’yı 
sokaktan yöneteceğiz. En kolay ulaşılabilen başkan olacağım” diye konuştu

En kolay ulaşılan 
başkan olacağım

C MH RİYET Halk Partisi Kar-
şıyaka Belediye Başkan Adayı Yıldız 
İşçimenler nsal, ilçenin dört bir ya-
nında esnaf, muhtarlar, sivil toplum 
örgütleri ve vatandaşlarla buluş-
maya devam ediyor. Bu kapsamda 

übeyde Hanım Mahalle Muhtarı 
Rahmi Nalbantoğlu ve Latife Ha-
nım Mahalle Muhtarı Selahattin 
Namlı’yı ziyaret eden nsal, ayrıca 
esnaf buluşmaları gerçekleştirdi ve 
sokaklarda halkla kucaklaştı. übey-
de Hanım Alevi Bektaşi Kültürünü 
Yaşatma Derneği’ne ve Ağrılılar 
Doğu Beyazıt Derneği’ne de konuk 
olan Yıldız İşçimenler nsal  hem 
talep ve önerileri dinledi hem de si-
vil toplum örgütlenmelerine büyük 
önem verdiğini belirterek iş birliği 
ve dayanışma vurgusu yaptı. 

‘S A TA  
Y ETE E İZ’

Karşıyaka’yı sokaktan yöneteceği-
ni vurgulayan Başkan Adayı nsal 
“Bugün olduğu gibi başkanlık döne-
mimde de esnafımız ve halkımızla iç 
içe olmaya, sivil toplum örgütleriyle 
birlikte yol yürümeye devam edece-
ğim. En kolay ulaşılabilen belediye 
başkanı olacağım. Bu kenti sokaktan, 
hep birlikte örnek bir dayanışma 
içerisinde yöneteceğiz. Her kesimin 
istek ve ihtiyaçlarını dinleyerek 
toplumun geneline dokunan projele-
ri hayata geçireceğiz” diye konuştu 
İşçimenler nsal, Sancar önceki gün 

de Maru  u Sivil Toplum Yerleşke-
si’nde faaliyet yürüten sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileriyle kah-
valtıda buluştu. Buluşmada, sivil 
toplum kuruluşları tarafından kent 
genelinde yürütülen ve Karşıyaka 
Belediyesi ile ortak yapılması düşü-
nülen projeler konuşuldu. Dernek 
temsilcilerinin talep ve önerilerini 
dinleyen Başkan Adayı nsal, Be-
lediye ve sivil toplum kuruluşları 
olarak ortak projelere imza atacakla-
rını, toplumun her kesimine doku-
nacaklarını söyledi. CHP Karşıyaka 
Belediye Başkan Adayı nsal “Ha-
yatım boyunca farklı sivil toplum 
kuruluşlarında aktif görevler aldım. 

Kendimi sivil topluma adadım. Bu 
nedenle sizi en iyi ben anlayabilirim. 
Görev sürem boyunca birlikte çalışa-
cağız. Takım ruhuna inanıyorum ve 
sizler de bu takımda en değerli ekip 
arkadaşlarım olacaksınız. Eksikleri 
beraber gidereceğiz ve Karşıya-
ka’mıza fayda sağlayacak her proje-
de dayanışma içinde, omuz omuza 
çalışacağız” dedi. Sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri de “Sivil 
toplumu bilen, derneklerin dayanış-
ma ruhuna aşina olan bir başkan ile 
çalışacak olmak bizim için büyük 
bir şans. El ele verirsek üstesinden 
gelemeyeceğimiz hiçbir şey olamaz” 
görüşlerini belirtti. ■ zgür Coşkun

AKP ve MHP, 31 Mart’ta yapıla-
cak yerel seçimlere de ittifak kapsa-
mında girecek. MHP, aday listelerini 
16 Şubat’ta il ve ilçe seçim kurulları-
na teslim etmişti. AKP de aday liste-
lerini bugün teslim edecek. AKP ve 
MHP, büyükşehir, il ve ilçe belediye 
başkanlıklarında olduğu gibi bele-
diye meclis üyeliklerini de “fermuar 
sistemi” yönteminde belirledi. Buna 
göre belediye meclis üyeliklerinde, 
MHP’nin oy oranının yüksek olduğu 
yerlerde “tam fermuar”, oy oranının 
az olduğu yerlerde ise “aralıklı yön-
tem” uygulanacak.

S T LER E İRAZ
TBMM’nin şubat ayı sonunda 

kapanmasının ardından da parti-
ler 31 Mart’taki yerel seçimler için 
başlatılan çalışmalara hız verecek. 
Partilerde seçim çalışmaları hızlanır-

ken Cumhur İttifakı’nın gösterdiği 
adaylar da dikkat çekiyor. AKP, 
İzmir’in Kiraz ilçesinde mevcut bele-
diye başkanı Saliha zçınar Kutlu’yu 
yeniden aday göstermişti. Kutlu’nun 
eşi Kasım Kutlu da MHP’nin sparta 

Sütçüler belediye başkan adayı oldu. 
31 Mart yerel seçimlerinde AKP’nin 
Kiraz ilçesinde, MHP’nin de spar-
ta Sütçüler’de seçimi kazanması 
halinde, “karı-koca belediye başkanı” 
olmuş olacak. ■ Fuat Akar

AKP, Kiraz’da mevcut belediye başkanı Saliha Özçınar Kutlu’yu yeniden aday gösterirken, 
Kutlu’nun eşi Kasım Kutlu da MHP’nin Isparta Sütçüler Belediye Başkan Adayı oldu

İzmirli başkan AKP’den
eşi MHP’den aday oldu

ZAFER PARTİSİ’NDEN İSTİFA:

SE İMLERE sayılı günler 
kala Efes Selçuk’ta Cumhuriyet 
Halk Partisi adayı Filiz Ceritoğlu 
Sengel’e destekler artmaya devam 
ediyor. İYİ Parti’den sonra afer 
Partisi Selçuk İlçe Başkanı Esat 
Cengiz beraberindeki yönetim ku-
rulu üyeleri ile partisinden istifa 
ederek CHP’nin Efes Selçuk adayı 
Filiz Ceritoğlu Sengel’i destekle-
me kararı aldıklarını açıkladı.

‘YA I AYIZ’
Partisinin genel merkezi tara-

fından adaylık teklifi  edildiğini, 
ancak bu teklifi  kabul etmediğini 
belirten Esat Cengiz, yönetim 
kurulu arkadaşları ile birlikte par-
tilerinden istifa ederek seçimlerde 
Filiz Başkan’ı destekleme kararı 
aldıklarını ifade etti. Veteriner 
Teknikeri Laborant Esat Cengiz, 
istifa sonrası yaptığı açıklamada, 
“Kuv -yi Milliye adına sağ veya 
sol bölünme diye bir şey olamaz, 
yolumuz Cumhuriyet yoludur. 
Bugün daha çok Cumhuriyet 
için laiklik için bir olma zamanı-

dır. Siyasi tetikçilik yapan, rant 
düzeninin karşısında Filiz Başka-
nımızın yanında olacağız” dedi. 
Esat Cengiz, açıklamasında ayrıca, 
“ nutulmasın ki yaydan çıkan ok, 
ağızdan çıkan bir söz, Cumhuriyet 
için kaçırılmış bir fırsat hiçbir za-
man geriye dönmeyecektir” diye 
konuştu. ■ uygu Kaya

Efes Selçuk’ta seçimlere güçlenerek giden Filiz Ceritoğlu 
Sengel’e bir destek de yönetim kurulu üyeleriyle birlikte Zafer 

Partisi İlçe Başkanlığından istifa eden Esat Cengiz’den geldi

mında girecek. MHP, aday listelerini 

na teslim etmişti. AKP de aday liste-

MHP, büyükşehir, il ve ilçe belediye 
başkanlıklarında olduğu gibi bele-

MHP’nin oy oranının yüksek olduğu 
yerlerde “tam fermuar”, oy oranının dır. Siyasi tetikçilik yapan, rant 

düzeninin karşısında Filiz Başka-

Esat
Cengiz

Filiz
Ceritoğlu

Sengel

Recep
Tayyip

Erdoğan

Yıldız
İşçimenler

Ünsal

Kasım
Kutlu

Saliha 
Özçınar 

Kutlu

YURTTAŞLA BİR ARAYA GELEN İŞÇİMENLER:

Sengel’e destek artıyor



Lidya 
Garden 

City Turgutlu 
Belediyesi Kadın 

Basketbol Takımı, bu 
haftaki mücadelesine 

İstanbul deplasmanında 
devam edecek. Maç, 
bugün saat 13.00’te 

başlayacak

TFF 2. Lig Kırmızı Grup’ta 
24Erzincanspor ve Fethiyespor 
maçlarını kaybedip Play-Off 
hattının dışında kalan Menemen 
Futbol Kulübü, İnegölspor galibi-
yetiyle rahatladı. Rakibini evinde 
3-1 yenmeyi başaran sarı-lacivert-
liler yeniden çıkışa geçti. Evinde 
iki maç sonra kazanan Menemen 
FK, 42 puana yükseldi ve averajla 
7. sıradaki yerini koruyarak Play-
Off iddiasını yakaladı. Sarı-la-
civertliler, 6. sıradaki İskende-
runspor’la aynı puanı paylaşırken 
+7 averajla rakibinin ensesine 
yapıştı.

‘SERİ BAŞLATMALIYIZ’
Teknik Direktör Yılmaz Vural, 

İnegöl galibiyetiyle kötü gidi-
şata son verdiklerini belirterek, 
“Bu maç bizim için çok kritikti. 

Kazanmak adına oyuncularım 
ellerinden gelen mücadeleyi 
ortaya koydu. Bundan 
sonra seri başlatma-
lıyız. Ben takımıma 
inanıyorum. İlerleyen 
haftalarda Play-Off 
potasına gireceğiz” 
dedi. Menemen bu haf-
ta deplasmanda 49 
puanla üçün-
cü sırada 
yer alan 
Kastamo-
nuspor’la 
zorlu 
doksan 
daki-
kada 
karşı 
karşıya 
gelecek.

İnegölspor’u yenerek ligde iki hafta sonra 
3 puan alan Menemen FK yeniden Play-Off 

yarışına tutundu, ‘Ben de varım’ dedi

Menemen FK, yeniden 
Play-Off yarışına tutundu

Türkiye Kadınlar Basketbol 
Ligi’nin Manisa’daki tek 
temsilcisi olan Lidya Garden 

City Turgutlu Belediyesi Kadın 
Basketbol Takımı, bu haftaki maçını 
deplasmanda oynayacak. Normal 
sezonun bitimine sayılı haftaların 
kaldığı ligde kırmızı siyahlıların 
rakibi, Emlak Konut Gelişim Takımı 
olacak. Başakşehir Spor Komplek-
si’nde oynanacak maç, bugün saat 
13.00’te başlayacak.Emlak Konut 
Gelişim Takımı ile ilk olarak kendi 
sahasında karşı karşıya gelen Lidya 

Garden City Turgutlu Belediyesi 
Kadın Basketbol Takımı maçı 67-
60 kazanmıştı. Manisa temsilcileri 
37 puanla 7. sırada, Emlak Konut 
Gelişim ise 35 puanla 10. sırada yer 
alıyor.Turgutlu Belediyespor Baş-
kanı ve Belediye Başkan Yardım-
cısı Fırat Honaz, “Kadın basketbol 
takımımız bu hafta da deplasman 
heyecanı yaşayacak. Turgutlu’muza 
galibiyetle dönerek bizlere güzel bir 
mutluluk yaşatacaklarına inanıyo-
ruz. Takımımıza gönülden başarılar 
diliyorum” dedi.

Göztepe’nin 
fi lede kritik 

son �k� maçı
KFC Kadınlar Birinci Lig A 

Grubu’nda Play-Off savaşı veren 
Göztepe, son iki haftada alacağı 
sonuçlara göre kaderini çizecek. Şu 
an altıncı sırada yer alan sarı-kır-
mızılılar, dördüncü sırada yer alan 
Bodrum Belediyesi Bodrumspor’un 
ve beşinci sıradaki Karşıyaka 
Medicalpoint’in puan kaybetmesini 
bekleyecek. Son iki maçını sahasın-
da oynayacak olan İzmir temsilcisi, 
bu avantajını kullanmak istiyor. 
İzmir’in Sultanları, ilk olarak 24 
Şubat Cumartesi günü saat 15.00’te 
Edremit Belediye Altınoluk ile 
karşılaşacak. Göz-Göz, son hafta 
maçında ise 2 Mart Cumartesi günü 
saat 18.30’da Bahçelievler Beledi-
yespor ile kapışacak. Göztepe, bu iki 
maçını kazanarak Play-Off hedefi ne 
ulaşmanın planlarını yapıyor.

Arkas Spor, SVG Lüneburg’u ağırlayacak
ARKAS Spor Erkek 

Voleybol Takımı, CEV Ku-
pası yarı fi nal ilk maçında 
bugün Almanya’dan SVG 
Lüneburg’u konuk edecek.

Atatürk Voleybol Vestel 
Spor Kompleksi’ndeki 
müsabaka, saat 20.30’da 
başlayacak. Karşılaşmada 
hakem olarak Bulgaris-
tan’dan Atanas Varbanov 

ile Çekya’dan Zdenek Gra-
bovsky görev yapacak.

Bu sezon Avrupa’daki 
10 maçta tek yenilgisi bu-
lunan Arkas Spor, karşılaş-
manın rövanşına 28 Şubat 
Çarşamba günü Alman-
ya’nın Lüneburg kentinde 
çıkacak.

Finale yükselecek ekibin 
rakibi Fenerbahçe Parola-

para-Asseco Resovia (Po-
lonya) eşleşmesinin galibi 
olacak. Avrupa kupaların-
da 134. müsabakasına çıka-
cak Arkas Spor, daha önce-
ki maçlarında 71 galibiyet, 
62 yenilgi yaşadı.

Bu sezon ligde istediği 
sonuçları alamasa da Av-
rupa arenasında yoluna 
doludizgin devam eden 

lacivert-beyazlılar, İzmir 
halkına çağrı yaptı ve bu 
kritik maçta tribünleri 
doldurmaya davet etti. 
İzmir temsilcisinde biletler 
satışa sunulurken, yoğun 
bir talep olduğu öğrenildi. 
Arkas Spor, bugün Alman-
ya’da oynanacak rövanş 
öncesi avantajı kapmak 
istiyor.
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TURGUTLU’NUN 
KADIN BASKETBOL
TAKIMI DEPLASMAN 
YOLCUSU

Kadınlara yönelik yeni spor kursu
TURGUTLU Belediyesi 

hem çocukları hem de ka-
dınları sporla buluşturacak 
iki yeni projeyi hayata geçi-
riyor. “Çocuklarla Hareket 
Eğitimi & Eğitsel Oyunlar” 
ile “Haydi Kadınlar Spora” 
kurslarına kayıtlar başladı. 
Turgutlu Belediyesi, kentte 
yaşayan 7’den 70’e herkesi 
farklı spor aktiviteleriyle 
buluşturacak çalışmaları 
gerçekleştirmeye devam 
ediyor. Spor alanında 
hayata geçirdiği projeler-
le adından başarıyla söz 
ettiren Turgutlu Belediyesi 
hem çocukları hem de 
kadınları sevindirecek iki 
yeni çalışmaya imza atıyor. 
Kültür ve Sosyal İşler 

Müdürlüğü bünyesinde 
yürütülecek “Çocuklarla 
Hareket Eğitimi & Eğitsel 
Oyunlar” projesinde çocuk-
lar haftanın bir günü eğitsel 
oyunlar eşliğinde hareket 
eğitimi alacak. “Haydi 
Kadınlar Spora” projesinde 
ise kadınlar için haftanın 
iki günü step aerobik ve 
pilates eğitimleri verilecek. 
Ücretsiz olan “Çocuklarla 
Hareket Eğitimi & Eğit-
sel Oyunlar” ile “Haydi 
Kadınlar Spora” kurslarına 
kayıtlar başladı. Kayıtların 
Turgutlu Belediyesi Hizmet 
Binası 7. Katında yer alan 
Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğünden 09.00-
12.30/13.30-17.00 saatlerinde 

arasında yapıldığı kurslar 
hakkında detaylı bilgiye 
0236 313 21 22 numaralı 
telefondan ulaşılabilir. 

Turgutlu Belediye 
Başkan Yardımcısı Fırat 
Honaz, “Her yaştan 
vatandaşımızı farklı 
ve eğlenceli spor 
etkinlikleriyle bir 
araya getirmeye 
devam ediyoruz. 
Alanlarında uzman 
eğitmenlerimiz tarafın-
dan yapılacak kurslar 
sayesinde çocuklarımız ve 
kadınlar günlük koşuştur-
ma ve tempodan uzakla-
şarak zamanlarını verimli 
bir şekilde değerlendirme 
imkanına sahip. 

ellerinden gelen mücadeleyi 
ortaya koydu. Bundan maçlarını kaybedip Play-Off 

hattının dışında kalan Menemen 
Futbol Kulübü, İnegölspor galibi-
yetiyle rahatladı. Rakibini evinde 
3-1 yenmeyi başaran sarı-lacivert-
liler yeniden çıkışa geçti. Evinde 
iki maç sonra kazanan Menemen 
FK, 42 puana yükseldi ve averajla 
7. sıradaki yerini koruyarak Play-
Off iddiasını yakaladı. Sarı-la-
civertliler, 6. sıradaki İskende-
Off iddiasını yakaladı. Sarı-la-
civertliler, 6. sıradaki İskende-
Off iddiasını yakaladı. Sarı-la-

runspor’la aynı puanı paylaşırken 
+7 averajla rakibinin ensesine 

‘SERİ BAŞLATMALIYIZ’
Teknik Direktör Yılmaz Vural, 

İnegöl galibiyetiyle kötü gidi-
şata son verdiklerini belirterek, 
“Bu maç bizim için çok kritikti. 

ortaya koydu. Bundan 
sonra seri başlatma-
lıyız. Ben takımıma 
inanıyorum. İlerleyen 
lıyız. Ben takımıma 
inanıyorum. İlerleyen 
lıyız. Ben takımıma 

haftalarda Play-Off 
potasına gireceğiz” 
dedi. Menemen bu haf-
ta deplasmanda 49 
puanla üçün-
cü sırada 
yer alan 
Kastamo-
nuspor’la 
zorlu 
doksan 
daki-
kada 
karşı 
karşıya 
gelecek.

ortaya koydu. Bundan 
sonra seri başlatma-
lıyız. Ben takımıma 
inanıyorum. İlerleyen 
lıyız. Ben takımıma 
inanıyorum. İlerleyen 
lıyız. Ben takımıma 

haftalarda Play-Off 
potasına gireceğiz” 
dedi. Menemen bu haf-
ta deplasmanda 49 
puanla üçün-
cü sırada 
yer alan 
Kastamo-
nuspor’la 
zorlu 
doksan 
daki-
kada 
karşı 
karşıya 
gelecek.

Menemen FK, yeniden 
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